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El diari no es responsabilitza de les opinions expressades pels col.laboradors de la secció de Tribuna. L’opinió del BonDia es reflecteix en el seu editorial.
Perquè les vostres cartes al director o les vostres opinions puguin ser publicades, cal que ens faciliteu les vostres dades: nom i cognoms, passaport, telèfon i parròquia de residència.
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CaRTa aL dIReCToR
Josep ArAcil i XArrié

Quan en una xerrada de presentació els conferenciants 
utilitzen una pantalla en què es pot llegir el que estan 
dient, s’acostuma a fer servir un programa informàtic 
anomenat PowerPoint. Avui dia aquest tipus de pre-
sentacions són rebutjades pel públic assistent, que con-
sidera que aquesta informació és assequible mitjançant 
la lectura d’un document o la visualització en un ordi-
nador. La informació presencial en què unes persones 
expliquen qualssevol activitats, s’ha de completar facili-
tant la participació activa dels seus assistents en un pro-
cés interactiu que pretén superar la informació passiva 
convertint-la en una comunicació activa de participació 
ciutadana. 

Aquesta participació activa, però, requereix un pú-

blic amb un nivell cultural adequat per poder interpel-
lar els presentadors. Quan no s’assoleix aquest nivell, les 
persones deixen d’assistir a aquests tipus d’actes en tenir 
por de fer el ridícul en formular qualsevol pregunta. Per 
superar aquesta manca d’assistència, la classe política, 
en actes destinats a la gent gran, acostuma a recórrer a 
una pràctica que dóna bons resultats, com és la de donar 
un bon menjar. El mateix passa quan la informació que 
es vol donar persegueix donar missatges paternalistes 
que pretenen no ser qüestionats. Aquesta pràctica tan 
habitual es coneix amb el nom de la xocolata del lloro. La 
gent gran amb una mica d’experiència s’hauria d’ado-
nar que amb aquesta pràctica se la vol portar a l’hort per 
ensarronar-la, la qual cosa és inacceptable.

PowerPoint

Cartes al director
Envia les teves cartes al director o les teves opinions a l’adreça electrònica director@bondia.ad

Recorda que ens has de facilitar les teves dades així com la parròquia de residència.

ENQUESTA DE LA SETMANA

envia un sMs al 789 amb la teva resposta
eNQ si o bé eNQ No

cada dimarts el resultat de l’enquesta es publicarà en aquest espai i 
entre els participants se sortejarà un telèfon móbil amb pantalla tàctil, 
radio fm, mp3, mpeg4, doble targeta sim, bluetooth, camara de foto i 
video i bateria

¿El Consell General ha de ser sensible a la iniciativa popular per regular 
el consum del tabac?

Gentilesa de

Av. Meritxell, 122 - Andorra la Vella
Tel.: 866 415 - Fax: 829 050
E-mail: devima@andorra.ad

La ministra de Salut, Sílvia Bonet, i la seva ho-
mòloga de la Generalitat de Catalunya, Marina 
Geli, van mantenir ahir una reunió que va ser-
vir per constituir la comissió mixta que ara ha 
de treballar per desenvolupar el conveni a què 
totes dues parts van arribar el mes de setembre. 

Es tracta d’una bona notícia que aquest acord 
vagi avançant i que es vagi plasmant en qües-
tions concretes, com ara la col·laboració per a 
les emergències mèdiques a través dels helicòp-
ters medicalitzats o la campanya per a la dona-
ció de sang que s’ha de fer a principis de l’any 
que ve i que ha de servir per acabar amb una 
discriminació històrica dels homosexuals. És, 
per tant, molt important que aquesta comissió 
comenci a treballar de valent i que intenti que 
es puguin dur a terme les millores que reportin 
beneficis tant a una part com a l’altra. I és en 
temps de crisi, quan tampoc no es pot fer grans 
inversions, que l’optimització de recursos es 
fa encara més necessària i evident, i per tant 
si aquest acord se sap plasmar de la manera 
correcta ha de servir per millorar 
la qualitat de l’atenció als pacients 
sense necessitat de grans dotacions 
pressupostàries.
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Saber optimitzar recursos


